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3 minutter var ved Ole Petter som i løpet 
av 5 minutter delte sine tanker om 
klubbens ambisjoner – det å ha det gøy 
og være attraktiv for både medlemmer 
og potensielt nye medlemmer. Han delte 
noen erfaringer fra tidligere samarbeid 
med andre klubber og nevnte spesielt 
Rotary Lysaker/Fornebu som virker å ha 
en del på gang..  
 
Kveldens foredrag var ved Jan Erik Fåne. 
Han har lang fartstid fra både politikk, 
konsulentbransjen og siden 2013 har han 
vært direktør i Finans Norge for 
kommunikasjon og samfunnskontakt. 
Uten en eneste slide og med brillene i 
lommen holdt han et svært engasjerende 
og interessant foredrag som omhandlet 
finansnæringens store endringer med 

nye aktører som bl.a Apple, Google og Microsoft som vil ha sin del av kaka.. dvs verdien ligger i å få 
samlet og analysert mest mulig data om kundene og deres kjøpsvaner. Han var innom nye trusler fra 
både avanserte profesjonelle miljøer og mer «guttestreker» der målet er stjele verdier og penger fra 
deg og meg.. Han var også innom behovet for en stor omstilling av arbeidsmarkedet der vi trenger å 
skape 1 mill nye arbeidsplasser i løpet av neste 40 år. Avslutningsvis hadde han noen refleksjoner om 
statsbudsjettet, KRF situasjonen og litt annet..  Det ble mange diskusjoner og spørsmål.  
Det var 24 medlemmer til stede og møtet ble som vanlig avsluttet med loddtrekning der Nils trakk 
det lengste strået..  
 
Du kan lese mer om Finans Norge her: https://www.finansnorge.no/om-finans-norge/ 
 
Og om Jan Erik Fåne her : https://no.wikipedia.org/wiki/Jan_Erik_Fåne 
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